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PROTOKÓŁ 5/2020 

 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju Miasta Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się 
w dniu 24 czerwca 2020 roku w godzinach od 15:40 do 15:50 w trybie zdalnym wideokonferencja.  
 
W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji: 
Radna Agnieszka Danielewicz, Radny Piotr Górnikiewicz, Radny Sebastian Stepek. 
Lista obecności – zał. nr1  do protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli: 
Pan Rafał Koścień – Dyrektor Wydziału Rozwoju Miasta, 
Pan Marek Ciesielczyk – Radny Rady Miejskiej w Tarnowie. 
Lista gości – zał. nr2 do protokołu. 
 
Posiedzenie Komisji otworzyła i zebranych powitała Przewodnicząca Komisji Strategii Rozwoju Miasta 
Pani Agnieszka Danielewicz. Po stwierdzeniu quorum do podejmowania prawomocnych uchwał 
przedstawiła planowany porządek posiedzenia (załącznik nr3 do protokołu). 
 
Planowany porządek posiedzenia: 

1. Fundusze Norweskie: 

• Program Rozwój Lokalny, 

• Program Kultura. 
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 
Przewodnicząca Komisji Agnieszka Danielewicz zaproponowała w związku z brakiem materiałów 
sesyjnych do opiniowania wykreślenie punktu 2 planowanego porządku obrad. Wszyscy Radni 
głosowali jednomyślnie za przyjęciem zmienionego planu i jego realizacją. 

 

Przyjęty porządek posiedzenia: 
1. Fundusze Norweskie: 

• Program Rozwój Lokalny, 

• Program Kultura. 
2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 
Ad 1. Fundusze Norweskie. 

Dyrektor Wydziału Rozwoju Miasta Pan Rafał Koścień przedstawił członkom Komisji aktualny stan 
aplikacji Miasta Tarnowa o Fundusze Norweskie w dwóch programach „Kultura” oraz „Rozwój Lokalny”. 
 

• Program „Kultura”. 
Zgłoszenie Miasta Tarnowa jest wnioskiem małym na granicy dolnej dofinansowania tego programu.  
W dniu 16 czerwca została przekazana informacja, że aplikacja spełniła wszystkie warunki formalne                 
i została skierowana do oceny merytorycznej. Ocena formalna wszystkich zgłoszonych wniosków jeszcze 
się nie zakończyła, stąd brak na dzień dzisiejszy listy projektów zakwalifikowanych do oceny 

 
1Lista obecności członków komisji. 
2Lista obecności gości. 
3Planowany porządek posiedzenia. 
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merytorycznej stąd nie znana jest liczba ostatecznych konkurentów aplikacji Tarnowa. Na początku IV 
kwartału 2020 roku spodziewane są wyniki. Aktualnie, na etapie oceny merytorycznej, decyduje jakość 
zgłoszenia. 
 

• Program „Rozwój Lokalny”. 
Aktualnie nadal trwają prace diagnostyczno-analityczne. Prowadzone są dość intensywne cykle szkoleń 
pod kontem diagnozy oraz rozpoznawania przyszłych kierunków rozwoju miast. Organizowane są one 
przez Związek Miast Polskich w których biorą udział przedstawiciele Tarnowa. Całość programu 
pierwotnie zakładała zakończenie aplikacji do końca lipca 2020 roku. Ostatecznie, ze względu na COVID-
19 została przesunięta do końca października tego roku. Harmonogram uległ wydłużeniu. Zasadnicza 
część, która była przeznaczona na rozmowy, konsultacje z mieszkańcami ze względów na panującą 
pandemie została dość istotnie ograniczona. ZMP zwrócił większą uwagę na ujęcie we wnioskach 
zamierzeń bądź kierunków przeciwdziałających COVID-19. W tym kierunku aktualnie trwają badania 
diagnostyczne które Związek Miast Polskich – również za pośrednictwem Tarnowa - skierował głównie 
do przedsiębiorstw. 
 
Dyrektor Rafał Koścień zaprosił Radnych na najbliższy czwartek (2 lipca 2020) na warsztaty 
organizowane w ramach aplikacji Miasta Tarnowa do programu „Rozwój Lokalny”. Są one organizowane 
przez Związek Miast Polskich dla środowiska Tarnowskiego. Celem warsztatów jest wypracowanie              
i zapoznanie się z równymi kierunkami rozwoju. Na spotkaniu zaprezentowane zostaną wnioski                   
z przeprowadzonej diagnozy. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji punkt zakończono. 
 
Ad 2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

W związku z brakiem wolnych wniosków Przewodnicząca Komisji Agnieszka Danielewicz zakończyła 

punkt. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji Strategii Rozwoju Miasta 

Tarnowa Pani Agnieszka Danielewicz podziękowała wszystkim za uczestnictwo i zamknęła 

posiedzenie. 

  

 

 

        Przewodnicząca  

        Komisji Strategii Rozwoju Miasta Tarnowa  

 

        Agnieszka Danielewicz  

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aleksandra Jarek 


